
Mijn naam is Job Twisk.  

Vanavond wil ik graag een lans breken voor de vrijwilliger. Ben er namelijk zelf een. Al 
jaren. 
Ik ben ooit begonnen als betrokken ouder van onze kinderen op de muziekschool. 
Daarna in het bestuur gerold, vervolgens raad van toezicht, lid corona herstelfonds, nu 
het cultuurplatform. 

Ik wil graag een persoonlijke ervaring met u delen. Hiermee hoop ik duidelijk te kunnen 
maken wat het belang is van vrijwilligers en ondersteuning van vrijwilligers voor en door 
de gemeente Heiloo.  

Toen we als bestuur van de muziekschool in 2017 aan de slag gingen met een 
meerjarenplan, wilde ik weten hoe de gemeente dacht over initiatieven van burgers, van 
vrijwilligers zeg maar. Dit omdat de gemeente een belangrijke partij was en is voor de 
muziekschool. Niet alleen als subsidieverstrekker, maar ook als verhuurder van het 
gebouw. 

In het raadsinformatiesysteem vond ik de beleidsnota ‘Toekomstvisie 2030’, met de 
ondertitel ‘De Kracht van Heiloo’.  

Hoe keek Heiloo in 2017 naar vrijwilligers? 

1. Ze zijn cruciaal voor het behoud van de sociale samenhang en leefbaarheid in het 
dorp. 

2. Ze zijn onmisbare partners in het uitvoeren van maatschappelijke taken. 
3. Ze zijn dragers van een vitale samenleving, waarbij de gemeente inzet op co-

creatie: samen dingen mogelijk maken. 
 
Vooral dat laatste klonk mij als muziek in de oren: samen dingen mogelijk maken. Dit 
voelde als steun vanuit de gemeente voor mij als vrijwilliger. Vanaf dat moment ging ik 
als de spreekwoordelijke brandweer. Als bestuur begonnen we aan een reis die 7 jaar 
later eindigde met de verbouwing en vernieuwing van de muziekschool.  

Ik weet als geen ander hoe belangrijk het is om de weg te kennen bij en in de gemeente. 
Dat geldt natuurlijk ook voor alle andere vrijwilligers. Zij kunnen nu terecht bij het VIP 
met vragen, voor advies, of verwijzing naar een organisatie. Of anders de organisaties die 
zelf op zoek zijn naar vrijwilligers. Ook zij kunnen terecht bij het VIP.  

Tot slot. De komende jaren zal het gaan om het cross-over activeren van potentieel. Niet 
alleen van vrijwilligers, ook van ondernemers, van mensen met ideeën. Die zijn echt heel 
hard nodig. 

Volgens mij is het dan ook verstandig als de gemeente het VIP blijft steunen. Zie het als 
een signaal dat je in de kracht en initiatief van mensen gelooft. Net zoals de gemeente 
dat deed bij mij in 2017.  


